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Po sześciu latach pobytu i pracy w Mławie, LG Electronics pożegnała prezesa Jang
Hyeu Lee. Nowym prezesem mławskiej fabryki koreańskiego koncernu został Si
Hwan Park.

Uroczystość  przekazania funkcji przez dotychczasowego prezesa pana Jang Hyeu
Lee nowemu prezesowi panu Si Hwan Park   odbyła się 22 sierpnia w hali fabrycznej
LG Electronics Mława. – Dzięki temu wszyscy pracownicy mogli wziąć w niej udział -
 uzasadnia wybór miejsca dyrektor ds. korporacyjnych Daniel Kortlan .  

Prezes Lee, który spędził w Mławie sześć lat, podziękował wszystkim za współpracę.
Powiedział, że przywiązał się do naszego miasta i po zakończeniu spraw
 zawodowych chciałby przeprowadzić się właśnie do Mławy.

Słowa podziękowania skierował do Prezesa Lee Burmistrz Sławomir Kowalewski.
Przypomniał o jego wielkim zaangażowaniu w budowanie dobrych relacji między
pracownikami firmy oraz integracji koncernu i miasta.

Magdalena Grzywacz/Rzecznik Prasowy UMM
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